
Referat fra generalforsamling i 

Grundejerforeningen Hasselbakken af 1988 

Mandag den 14. juni 2021 kl. 19.00,  
Lokalcenter Koltgården, Kunnerupvej 196, Hasselager 

 

Dagsorden: 

1. Velkomst 

Formand, Jørgen Kragh Østby bød velkommen. 

2. Valg af dirigent 

Formanden foreslog Lars Brix som dirigent. Lars Brix blev valgt. 

3. Godkendelse af dagsorden. 

Dirigenten gjorde opmærksom på at generalforsamlingen var udsat i forhold til for-

eningens vedtægter, grundet COVID-19, men ellers indkaldt rettidigt. Der er modta-

get 3 forslag til behandling på generalforsamlingen, som fremgår af den sidst om-

delte indkaldelse til generalforsamlingen. 

4. Bestyrelsens beretning 

Formanden fremlagde bestyrelsens beretning. 

Bestyrelsen bad endvidere om generalforsamlingens opbakning til at gå videre med 

sagen vedrørende den store sten som er blevet placeret ud for gavlen af nr. 113, 

uden generalforsamlingens eller bestyrelsens godkendelse. Bestyrelsen ønskede at 

benytte juridisk bistand i det videre forløb i sagen. 

Generalforsamlingen godkendte bestyrelsens beretning og der var enighed om, og 

opbakning til, at bestyrelsen gik videre med sagen vedrørende stenen ved nr. 113.  

5. Aflæggelse af regnskab. 

Kassereren Lars Brix, fremlagde og kommenterede det omdelte regnskab. Regnska-

bet blev godkendt. 

6. Vedtagelse af budget og kontingent for 2021. 

Kassereren Lars Brix fremlagde budgettet. Budgettet blev godkendt.  

Kontingentet blev foreslået uændret fra bestyrelsens side. Kontingentet blev god-

kendt. 

7. Indkomne forslag. 

Med hensyn til indholdet i de tre forslag så havde de allerede været diskuteret på be-

styrelsesmøder. 

1. Bestyrelsen arbejder videre med legepladserne ud fra rapport fra legepladsefter-

syn. Hvis der er råd i gyngestativer, bliver de fjernet eller erstattet.  

2. Bord og bænksæt. Bestyrelsen har allerede besluttet at udskifte to sæt.   

3. Skraldespande. 

Bestyrelsen vil se på emnet, og tage en kontakt til OKNygaard mht. pris og tømning. 



8. Valg: 

a. Formand. Ingen blev valgt. Bestyrelsen indkalder til ekstraordinær generalforsam-

ling i efteråret med det ene punkt at få valgt en formand. 

b. Kasserer. Lars Brix nr. 53 genopstillede og blev valgt. 

c. Bestyrelsesmedlem. Pia Hagedorn nr. 107 genopstillede og blev valgt. 

d. 2 suppleanter for 1 år. Carsten Andersen nr. 10 og Susanne Lund nr. 61 blev valgt. 

e. Revisor for 1 år. Niels Frandsen nr. 7 blev genvalgt 

f. Revisorsuppleant. Claus Jakobsen nr. 35 blev valgt 

9. Eventuelt. 

Der blev gjort opmærksom på nogle løse brosten ved bump på stamvejen. 

Der blev gjort opmærksom på sunket asfalt rundt om 3. rist på stamvejen talt fra Kolt 

Skovvej. 

Der blev opfordret til at hundeejere samler op efter deres hund. Mange er flinke til 

det, men der er nogle få der glemmer det.  

 

Mødet blev hævet kl. 20.45. 

 

 

Referent;  

Carsten Grønbech nr. 95 

16. juni 2021 

 

Dirigent 

Lars Brix nr. 56 

24. september 2021 


